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BRM.0012.7.3.2018              

        

Protokół nr 33/2018 

 

posiedzenia Komisji Uzdrowiskowej Rady Miejskiej Inowrocławia, 

odbytego w dniu 13 marca 2018 r. w Urzędzie Miasta Inowrocławia, 

ul. Prezydenta Franklina Roosevelta 36. 

 

Czas trwania posiedzenia 10.00 – 12.30. 

 

Członkowie Komisji obecni na posiedzeniu: 

1. Janusz Radzikowski   –  Przewodniczący Komisji 

2. Maciej Basiński             –  Członek Komisji 

3. Elżbieta Jardanowska            –  Członek Komisji 

4. Magdalena Łośko            –  Członek Komisji 

5. Zbigniew Zygora                       –  Członek Komisji 

 

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

Urszula Marczewska – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska 

i Rolnictwa UMI, 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości UMI, 

Piotr Pawlak – Prezes Zakładu Energetyki Cieplnej w Inowrocławiu,   

Jan Gapski – Prezes Kujawskiej Spółdzielni Mieszkaniowej w Inowrocławiu, 

Danuta Jaskólska – pracownik Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej 

w Inowrocławiu, 

Marek Gerus – członek Zarządu Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej 

i Mieszkaniowej w Inowrocławiu, 

Andrzej Kieraj – radny Rady Miejskiej Inowrocławia,  

Maciej Piątek – media (ino – online). 

 

Listy obecności członków Komisji stanowią załącznik nr 1 do protokołu.   

 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 
 

Posiedzenie Komisji otworzył  Pan Janusz Radzikowski - Przewodniczący Komisji, który 

zgodnie z listą obecności stwierdził, że w obradach Komisji uczestniczy 5 radnych, co 

wobec ustalonego składu Komisji wynoszącego 5 osób, stanowi kworum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Ad 2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 
 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji i stwierdzenie kworum. 

2. Przyjęcie porządku dziennego posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu nr 32/2018 posiedzenia Komisji. 

4. Zapoznanie się z przygotowaniem parku uzdrowiskowego do sezonu 2018 r. 

5. Sprawy wymagające opinii Komisji (projekty uchwał). 

6. Sprawy bieżące. 
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Janusz Radzikowski –  Przewodniczący Komisji: 

Proponuję, aby punkt dotyczący spraw bieżących omówić jako pierwszy.  

 

Zmianę do porządku obrad przyjęto jednogłośnie i przystąpiono do jego realizacji (za - 5). 

 

Ad 6. Sprawy bieżące. 
 

Janusz Radzikowski –  Przewodniczący Komisji: 

Wysyłaliśmy zaproszenie, które było wystosowane do Zakładu Energetyki Cieplnej oraz 

prezesów spółek. Głównym celem jest kwestia emisyjności związana ze spalaniem 

w naszym zakładzie. Cały czas występują problemy z rozliczaniem ciepła. Zaczniemy od 

Zakładu Energetyki Cieplnej. Jesteście państwo na dzień dzisiejszy monopolistą 

związanym z wytwarzaniem ciepła w naszym mieście. Panie Prezesie proszę 

odpowiedzieć, jaka będzie przyszłość Zakładu w sensie źródła tego opalania. Czy państwo 

korzystacie ze środków unijnych?  

Pozwolę sobie odczytać treść pisma, które wpłynęło od stowarzyszenia pozytywni.  

„Z informacji, jakie uzyskałem z PGKiM wynika, iż Inowrocław produkuje z odpadów 

paliwo - RDF, które przekazuje zewnętrznemu przedsiębiorstwu. Pragnę zapytać:  

1. Jeżeli Inowrocław produkuje paliwo, dlaczego sam z niego nie korzysta, tylko 

przekazuje zewnętrznemu przedsiębiorstwu? – wydaje się to niezgodne z logiką 

z ekonomicznego punktu widzenia. 

2. Jeżeli konieczne jest dostosowanie instalacji ZEC, dlaczego przez tak wiele lat nie 

korzystano z np. dofinasowania z UE i nic nie robiono, aby RDF stanowił choć część 

spalanego paliwa, np. pokrywał zapotrzebowanie poza okresem grzewczym CO? 

3. Pragnę również zapytać, czy przy spalaniu paliwa RDF, monitoring emisji 

zanieczyszczeń różni się częstotliwością i jakością od kontroli emisji w przypadku 

spalania węgla? 
 

Proszę, aby Prezes ZEC odniósł się do tego. 
 

Pismo (e-mail) stanowi załącznik nr 2 do protokołu. 

 

Prezes Zakładu Energetyki Cieplnej – Piotr Pawlak: 

Nasz spółka wytwarza energię cieplną, która pokrywa 52% zapotrzebowania mieszkańców 

miasta Inowrocławia. Całość urządzeń zlokalizowana jest w ciepłowni Rąbin. Naszej 

spółce zależy na ochronie środowiska. Na dzień dzisiejszy nasze układy filtracyjne 

w postaci multicyklonów oczyszczają spaliny, które dostają się do emitora tzw. komina. 

Całość zanieczyszczeń jest monitorowana w trybie online. Jako spółka jesteśmy 

zobligowani do przedstawiania kwartalnych, rocznych raportów do Wojewódzkiego 

Inspektoratu Ochrony Środowiska. Zdobyliśmy certyfikat redukcji emisji PreQurs dla 

całego systemu ciepłowniczego. Jest to dokument potwierdzający w przejrzysty 

i zrozumiały sposób wpływ produkcji i dystrybucji ciepła systemowego na środowisko, 

w porównaniu do innych sposobów ogrzewania w zakresie emisji substancji szkodliwych 

do powietrza. Wytwarzanie energii cieplnej w naszej ciepłowni kończy się tematem 

dystrybucji. Na dzień dzisiejszy robimy to w sieci wysokoparametrowej. Siecią tą 

dostarczamy wodę gorącą do poszczególnych odbiorców. Rozpatrujemy inwestycje pod 

kątem refundacji z Unii Europejskiej.  Propagujemy odnawialne źródła energii, drążymy 

temat związany z energetyką rozproszoną. W tym roku budujemy źródło szczytowe. 
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Zależy nam również, aby edukować, nie tylko dzieci, ale również dorosłych. 

Postanowiliśmy stworzyć salkę edukacyjną, w której będziemy szkolić nie tylko dzieci, ale 

zapraszać naszych mieszkańców. Planujemy też w najbliższym czasie dwie konferencje na 

temat tzw. dobrych nawyków. Analizując gospodarkę mieszkaniową, usługi, walkę z niską 

emisją domniemamy, że do roku 2027 ta moc zakupiona w naszym źródle może wzrosnąć 

o 12 MV. Stawka średnia netto w naszym przedsiębiorstwie wynosi 55 złotych. 

 

Janusz Radzikowski –  Przewodniczący Komisji: 

Czy to jest ostateczna cena, która trafia do klienta z wszystkimi opłatami?  

 

Prezes Zakładu Energetyki Cieplnej- Piotr Pawlak: 

33,00 zł wytworzenie i 22,00 zł przesłanie. Proszę dać nam szansę na dalszy rozwój, na to 

abyśmy mogli pozyskiwać dotacje. 

 

Janusz Radzikowski –  Przewodniczący Komisji: 

Czy rzeczywiście ilość wytworzonego RDF jest tak mała, żeby w okresie letnim grzania 

tej ciepłej wody, była to ilość wystarczająca do funkcjonowania i spalania tego RDF 

w ZEC. 

 

Marek Gerus – członek Zarządu PGKiM: 

Problem RDF – paliwa wytwarzanego z odpadów, pojawił się w momencie, kiedy na 

terenie naszego województwa wybudowano spalarnię w Bydgoszczy. Spalarnia ta stała się 

monopolistą. Inowrocławski RIPOK zbiera określoną ilość odpadów. Te odpady, które 

przetwarzane są w energię nie wystarczą na podgrzanie wody, takiej ilości na jaką jest 

zapotrzebowanie. My nie zwiększymy produkcji, dlatego bo nie mamy odpadów. Nie 

możemy przywozić odpadów np. z Torunia. 

 

Janusz Radzikowski –  Przewodniczący Komisji: 

Cieszę się, że Komisja zajęła się sprawą związaną z Zakładem Energetyki Cieplnej. 

Poprzednie odpowiedzi, które otrzymywała Komisja zawsze mówiły o jednej rzeczy 

„węgiel, węgiel”. Nas dyrektywa 2022 rok nie interesuje. Ukierunkowanie było tylko na 

węgiel, co za tym idzie Państwo nie startowaliście w większości konkursów, możliwości 

dotacyjnych. Były to zmarnowane lata związane z tym, że nikt nie starał się pozyskiwać 

środków zewnętrzach. 
 

Prezes Zakładu Energetyki Cieplnej- Piotr Pawlak: 

W 2003/2004 roku pożyczka z częściowym umorzeniem z Wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony Środowiska. 
 

Janusz Radzikowski –  Przewodniczący Komisji: 

Skupmy się na teraźniejszości.  
 

Prezes Zakładu Energetyki Cieplnej – Piotr Pawlak: 

Programy te są dedykowane regionalnie dla przedsiębiorstw małych i średnich, dużych 

w zależności jak jesteśmy postrzegani. 
 

Janusz Radzikowski –  Przewodniczący Komisji: 

Panie Prezesie, nam nie chodzi o zasady, tylko o to, że nie staraliście się takie środki 

pozyskiwać. Jeżeli byście byli odrzucani w konkursach, my to rozumiemy. Nie mieliście 
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żadnej dokumentacji, projektów, które by pozwalały wystartować w tych konkursach, 

nawet jak by się pojawiły. Powiedział Pan, że rok 2022 to rok przełomowy, odnośnie 

spełniania norm. Czy my jako zakład jesteśmy w stanie do 2022 roku spełnić te 

oczekiwania. 
 

Prezes Zakładu Energetyki Cieplnej- Piotr Pawlak: 

Tak 
 

Janusz Radzikowski –  Przewodniczący Komisji: 

Monitorowanie środowiska, czy też zanieczyszczenia przez Państwa Zakład nie jest 

elementem docelowym kontroli, ale jest elementem ciągłego nadzoru, monitoringu.  
 

Prezes Zakładu Energetyki Cieplnej- Piotr Pawlak: 

Ogłaszaliśmy się w mediach. Zapraszaliśmy po to, aby pokazać co się u nas dzieje. My nie 

mamy nic do ukrycia.   
 

Janusz Radzikowski –  Przewodniczący Komisji: 

Mówił Pan , że istnieją możliwości ewentualnego włączenia się z mocą energetyczną GPZ 

Rąbinek. Na dzień dzisiejszy nie ma mocy przyłączeniowej. Może Pan wystąpił 

z warunkami przyłączenia i tak ich Pan nie otrzyma. Radzę sprawdzić. 
 

Prezes Zakładu Energetyki Cieplnej – Piotr Pawlak: 

Sprawdziliśmy i Pan Przewodniczący ma rację. 
 

Janusz Radzikowski –  Przewodniczący Komisji: 

Macie jedną z najniższych cen ciepła w województwie?  
 

Prezes Zakładu Energetyki Cieplnej- Piotr Pawlak: 

Powiedziałem, że mieścimy się w przedziale między 48,00 zł, a 66,00 zł. To nie jest 

najniższa, jesteśmy po środku.  
 

Janusz Radzikowski –  Przewodniczący Komisji: 

Zleciłem takie opracowanie i w ciągłu 3 tygodni otrzymam informację na temat 

rzeczywistej ceny ciepła wytwarzanego. Nie chce z Państwem polemizować na temat, 

który jest mi obcy.  

Panie Prezesie, skoro jesteście tak tani, to dlaczego jest tak mało chętnych, którzy chcą się 

do was przyłączać? W centrum miasta poczyniono inwestycje w sferze możliwości 

przyłączenia się, a chętnych brakuje.  Tłumacząc tym, że taniej jest przyłączanie się do 

gazu niż korzystanie z państwa źródła. Mieszkańcy Mątew, którzy teoretycznie mają 

możliwości rozbudowy sieci ciepłowniczej z uporem zabiegali i doszli do finału, że nie 

chcą ciepła z ZEC-u, tylko chcą mieć gaz. Tłumaczą, że będzie dużo taniej. 
 

Prezes Zakładu Energetyki Cieplnej – Piotr Pawlak: 

Wyszyliśmy do mieszkańców Mątew i wysyłaliśmy zaproszenia na spotkania. 
 

Janusz Radzikowski –  Przewodniczący Komisji: 

Wszystko jest pięknie i wspaniale, ale jak dochodzimy do kosztów przyłączenia obiektu, 

jest to dużo droższe w stosunku do innego źródła. 
 

Prezes Zakładu Energetyki Cieplnej – Piotr Pawlak: 

Stawki za przyłączenie odbiorcy są regulowane przez  Prezesa Energetyki. 
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Janusz Radzikowski –  Przewodniczący Komisji: 

Jest taka niepotwierdzona informacja, że „Państwo oszukujecie mieszkańców poprzez to, 

że moc zamówiona ogólna jest wyższa niż moc możliwa przez was do wytworzenia”. 
 

Prezes Zakładu Energetyki Cieplnej- Piotr Pawlak: 

Tak. 
 

Janusz Radzikowski –  Przewodniczący Komisji: 

Czy Państwo, poza swoją działalnością, czyli „wytwarzaniem energii cieplnej”, 

prowadzicie inną działalność przynoszącą zyski? 
 

Prezes Zakładu Energetyki Cieplnej- Piotr Pawlak: 

Nie 
 

Elżbieta Jardanowska –  Członek Komisji: 

Przedstawił Pan nam sporo danych, dotyczą one spraw technicznych, organizacji pracy, 

natomiast przeciętnego Kowalskiego interesuje cena. Pan przedstawia, że jesteście dobrą 

instytucją, bo mieścicie się w średniej krajowej. Przysłowiowego Kowalskiego interesuje 

taka gospodarka, aby mieć ciepło i nie płacić więcej. Mówi Pan, że świadomość Polaków 

jest niska, myślę że jest Pan w błędzie. Te szkolenia, o których Pan mówi, powinno 

opierać się na przeszkoleniu z obsługi.  
 

Prezes Zakładu Energetyki Cieplnej – Piotr Pawlak: 

Uważam, że taka edukacja jest potrzebna. Jeżeli przysłowiowy Kowalski, wychodząc do 

pracy zakręci termostat na zero, a jak wróci odkręci go na piątkę to układ automatycznej 

regulacji wręcz „głupieje”,  a czynnik powrotny, który wraca do nas jest przegrzany. 

  

Janusz Radzikowski –  Przewodniczący Komisji: 

Państwo dzisiaj żyjecie w luksusowej sytuacji, macie super odbiorców w postaci PGKiM, 

KSM. Państwo nie jesteście prywatną spółkę, gdzie 100% udziałów ma Miasto 

Inowrocław. Dla nas radnych, najważniejszym elementem jest to, żebyście byli nie tylko 

nastawieni na zyski wynikające z monopolu, który teraz posiadacie, ale na to aby ta cena 

była jak najniższa.  
 

Magdalena Łośko –  Członek Komisji: 

Cieszy mnie fakt, że centa wytwarzanego ciepła w naszym mieście jest jednym z 

najniższych. Natomiast z tego faktu nie możemy być optymistami, ponieważ musimy 

wziąć pod uwagę, sytuację ekonomiczną i finansową naszym mieszkańców.  

 

Andrzej Kieraj- Radny Rady Miejskiej: 

Jak wygląda teraz zapotrzebowanie na zamawianie energii przez odbiorców PGKiM , 

KSM, jak wygląda rozliczanie zużycia? 

 

Janusz Radzikowski –  Przewodniczący Komisji: 

Czy ilość tej energii zmalała, poprzez modernizację?  

   

Prezes Zakładu Energetyki Cieplnej- Piotr Pawlak: 

To co zostało ścięte z termomodernizacji, udało się nam pozyskać nowych klientów. 
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Janusz Radzikowski –  Przewodniczący Komisji: 

Na jakich zasadach i jakich relacjach odbywa się zamawianie tego ciepła?  

 

Andrzej Kieraj- Radny Rady Miejskiej: 

Panie Prezesie mówiliśmy, że ZEC musi iść z inwestycjami w tych dzielnicach Miasta, 

które jeszcze nie mają energii cieplnej z ZEC-u. Nie tak dawno skończyliśmy 

uciepłownienie  Centrum Miasta.  Ile odbiorców skorzystało z tego, że podłączyli się do 

waszej sieci?  

 

Janusz Radzikowski –  Przewodniczący Komisji: 

Na temat tych zasad proszę o odpowiedź Prezesa KSM oraz PGKiM. 

 

Janusz Radzikowski –  Przewodniczący Komisji: 

Pana Prezesa ZEC-u proszę o przedstawienie, jakie istnieją możliwości przyłączenia się na 

ulicy Kościuszki a ile się osób przyłączyło faktycznie. 

 

Jan Gapski- Prezes KSM: 

Od momentu rozpoczęcia termomodernizacji, jesteśmy jako spółdzielnia największym 

odbiorcom. My kupujemy dzisiaj 49% ciepła, które kupowaliśmy 15 lat temu. Po 

termomodernizacji pozostało ok. 80 milionów złotych, tyle zostało w portfelach ludzi. 

Jako jednostka przyczyniamy się to tego, że jest mniej zanieczyszczeń. Co roku po sezonie 

grzewczym, analizowany jest każdy budynek. Wspólnie z ZEC-em zastanawiamy się, czy 

obniżyć mu zamówioną moc czy nie. Po obniżeniu, już nigdy nie ma potrzeby powrócić to 

poprzedniej mocy.   

 

Janusz Radzikowski –  Przewodniczący Komisji: 

A czy w przypadku jeżeli macie indywidualnego klienta, to taktujecie go tak samo czy też 

macie cenę hurtową? 

 

Jan Gapski- Prezes KSM: 

Tak samo płacimy. 

 

Jan Gapski- Prezes KSM: 

Budynek otrzymuje określoną ilość ciepła, to jest badane po każdym sezonie. Sezon 

grzewczy dzisiaj trwa 9 miesięcy. Wszystkie nasze budynki posiadają automatykę 

pogodową. Węzły mogłyby pracować cały rok, bez wyłączania.  

 

Janusz Radzikowski –  Przewodniczący Komisji: 

Jak wygląda to ze strony PGKiM? 

 

Danuta Jaskólska- pracownik PGKiM: 

Na 100 budynków 90 wyszło z nadpłatą. Jeżeli wszystkie budynki rozliczalibyśmy od 

powierzchni grzewczej to każdy z lokatorów miałby nadpłatę. Do państwa przychodzą 

ludzie z budynków opomiarowanych, gdzie są podzielniki ciepła. 

   

Janusz Radzikowski –  Przewodniczący Komisji: 

Ile jest tych osób zadowolonych, a ilu niezadowolonych? 
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Danuta Jaskólska- pracownik PGKiM: 

W tej chwili nie jestem w stanie odpowiedzieć.  

 

Janusz Radzikowski –  Przewodniczący Komisji: 

Proszę mi odpowiedzieć w jaki sposób, najbardziej sprawiedliwie Pani zdaniem byłaby 

możliwość rozliczania mieszkańców? 

 

Danuta Jaskólska- pracownik PGKiM: 

Od metra
2. 

 

Jan Gapski- Prezes KSM: 

To mieszkańcy sami zdecydowali, że chcą mieć podzielniki. 

 

Janusz Radzikowski –  Przewodniczący Komisji: 

Podzielniki są na wniosek mieszkańców? 

 

Jan Gapski- Prezes KSM: 

Tak. W spółdzielni 80% mieszkańców ma nadpłaty. Każdy przypadek, który jest 

zgłaszany jest dokładnie analizowany. Nie było ani jednego przypadku, które by źle 

zmierzyły ilość jednostek. Spółdzielni jest wszystko jedno, czy te podzielniki będą. 

 

Danuta Jaskólska- pracownik PGKiM: 

Nam nie jest wszystko jedno, lepiej byłoby od powierzchni. 

 

Jan Gapski- Prezes KSM: 

Ludzie zdecydowali i ludzie mogą zdecydować o zdjęciu.  

 

Janusz Radzikowski –  Przewodniczący Komisji: 

Zamontowanie tzw. licznika ciepła w obiektach, gdzie mamy piony i odrębne zasilanie w 

obiektach KSM jest niemożliwe, bo wiąże się z potężnymi kosztami.  

 

Jan Gapski- Prezes KSM: 

Technicznie jest niemożliwe.  

 

Janusz Radzikowski –  Przewodniczący Komisji: 

Z wnioskiem o montaż podzielników o tym zdecydowała większość i większość może 

zdecydować, aby je zdjąć.  

 

Jan Gapski- Prezes KSM: 

Z przyjemnością to zdobimy. 

 

Janusz Radzikowski –  Przewodniczący Komisji: 

Państwo jesteście tylko rozliczającym licznik, który dochodzi do obiektu. Problemem jest 

system podziałowy. Wcześniej była taka tendencja, że ludzie nie oszczędzali ciepła, dzisiaj 

świadomość społeczna jest coraz większa. Dzisiaj powinniśmy iść w kierunku edukacji, 

żeby ten podział kosztów na obiekcie był od metra.  

 

Jan Gapski- Prezes KSM: 
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Tam gdzie nie ma podzielników zużycie ciepła jest o ponad 20 % wyższe. 

 

Danuta Jaskólska- pracownik PGKiM: 

My jako administrator możemy zadbać o części wspólne. Kryzy można założyć na 

korytarzu. 

 

Zbigniew Zygora –  Członek Komisji: 

W jednym bloku spółdzielni pojawiły się informację jak obsługiwać kaloryfery.  

 

Magdalena Łośko –  Członek Komisji: 

Prezes KSM zorganizował spotkanie z mieszkańcami. 

 

Janusz Radzikowski –  Przewodniczący Komisji: 

Dzisiejsze spotkanie jest pierwszym etapem, który obrazuje nam problem. Aby rozliczenie 

było od metra, potrzeba przyzwolenia wszystkich mieszkańców. Ci co mają dopłaty 

mówią, że tak ci co mają odwrotnie mówią, że nie.  

 

 

Przedstawiciel mediów: 

Co mają zrobić mieszkańcy bloków, którzy chcieliby skorzystać z rezygnacji z 

podzielników? 

 

Jan Gapski- Prezes KSM: 

Zebrać 50+1% podpisów mieszkańców. Musi być również deklaracja, że poniosą koszty. 

 

Przedstawiciel mediów: 

Czy były już takie bloki ? 

 

Jan Gapski- Prezes KSM: 

Trzy próbowały, jednak nie udało się zebrać większości. 

 

Przedstawiciel mediów: 

To jest informacja dla mieszkańców, że mogą spróbować. 

 

Janusz Radzikowski –  Przewodniczący Komisji: 

To jest jedno z wielu spotkań, które chcemy aby się odbywały. Dziękuje Państwo za 

przybycie. 

 

Elżbieta Jardanowska –  Członek Komisji: 

Dziękuje Panie Prezesie za sposób w jaki Pan traktuje ludzi, którzy do pana przychodzą. 

Potrafi Pan po ludzku podejść do problemów ludzi.  

 

 

Ad 5. Sprawy wymagające opinii Komisji. 

 

Janusz Radzikowski –  Przewodniczący Komisji: 

Otrzymaliśmy pismo z dnia 20 lutego 2018 r. od Pana Tomasza Marcinkowskiego z 

prośbą o zaopiniowanie przez Komisję Uzdrowiskową Rady Miejskiej Inowrocławia 
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projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Miasta 

Inowrocławia dla obszaru położonego w rejonie ulic: Poznańskiej, Miechowickiej i 

Sylwestra Ranusa.   

Pismo stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  

 

Pytań nie było. 

 

Janusz Radzikowski–Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla obszaru położonego w rejonie 

ulic: Poznańskiej, Miechowickiej i Sylwestra Ranusa.    

 

głosowanie: za – 5, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości : 

Przedstawił projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego Miasta Inowrocławia dla obszaru 

położonego w rejonie ulic: Adama Paszwińskiego i Józefa Ulatowskiego. 
Projekt stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  

 

Janusz Radzikowski–Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu uchwały w sprawie w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

Miasta Inowrocławia dla obszaru położonego w rejonie ulic: Adama Paszlińskiego i Józefa 

Ulatowskiego.  

 

głosowanie: za – 5, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

 

Janusz Radzikowski–Przewodniczący Komisji: 

Wystąpiliśmy jako komisja do Pana Prezydenta  o przygotowanie projektu uchwały w 

sprawie zmiany planu zagospodarowania obszaru Pana Barańskiego i Pana Cackowskiego 

prezesa Sanatorium Uzdrowiskowego „Energetyk”. Odpowiedź Pana Prezydenta była 

taka, że wniosek w stosunku Pana Barańskiego został rozpatrzony negatywnie. W tej 

odpowiedzi mamy również informację , że Pan Prezydent wystąpił do prezesa 

Cackowskiego o sprecyzowanie zamierzeń inwestycyjnych oraz oczekiwań w zakresie 

zmiany planu. Czy będzie ta inicjatywa Prezydenta czy my mamy wystąpić sami. 

Romuald Kaiser – Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości : 

Pan Cackowski wystąpił 5 marca z wnioskiem. My zwyczajowo przy każdym wniosku, 

zbieramy szereg opinii. To jest procedura wewnętrzna, która się nie zakończyła, więc 

decyzji jeszcze nie mamy. Ten plan zawiera dwa różne elementy strefę „A” 

Uzdrowiskową i strefę „B”. 
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Janusz Radzikowski–Przewodniczący Komisji: 

Pan Prezydenta powinien z tą inicjatywa wyjść co do opracowania zmiany plany 

miejscowego, a w jakim zakresie i co będziemy chcieli tam zmieniać to kwestia urbanisty, 

wniosków składanych i całej reszty. My mówimy do Pana Prezydenta, aby dać możliwość, 

sprawdzenie, czy istnieje tam możliwość zainwestowania.  W związku  z tym, iż nie mam 

jeszcze zebranej całej dokumentacji, odroczymy głosowanie o jedną komisję dając szansę 

Panu Prezydentowi wyjścia z inicjatywą uchwałodawczą.  

 

 

 

Ad 4. Zapoznanie się z przygotowaniem parku uzdrowiskowego do sezonu 2018 r. 

Urszula Marczewska- Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Środowiska i 

Rolnictwa:  

Przedstawiła informację na temat : Zapoznanie się z przygotowaniem parku                                                                                                                               

uzdrowiskowego  do sezonu 2018 r. 

Informacja stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

Janusz Radzikowski–Przewodniczący Komisji: 

Proszę o przekazanie materiału do gazety pomorskiej, aby wiedzieli że Miasto jest 

przygotowane. Dostałem maila od Pana Szeligii, w którym prosi o montaż  ławek dla 

matek karmiących. Z informacji od Pana Szeligi taka prośba została wystosowana do Pana 

Prezydenta. W sensie marketingowym sfinansuję zakup takich ławeczek, ale nie jako 

radny tylko jako przedsiębiorca. Państwo wskażecie, gdzie to mają być ustawione a 

warunkiem moim jest to, aby na ławeczkach było logo firmy.  

 

Pytań nie było. 

 

Janusz Radzikowski–Przewodniczący Komisji: 

Kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem materiału? 

 

głosowanie: za – 5, przeciw - 0, wstrzym. się – 0. 

 

Komisja pozytywnie zaopiniowała przedstawiony materiał. 

 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, przewodniczący zamknął posiedzenie 

Komisji. 

 

Punkt 3 porządku obrad - Przyjęcie protokołu nr 32/2018 posiedzenia Komisji, nie został 

wykonany. 
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